

# REFERAT

## Bestyrelsesmøde i Start 09-12-2024

### Deltagere

Finn Markwardt, forperson (online).  
Frank Larsen, 1. næstforperson  
Peter Tapdrup, 2. næstforperson  
Haim Abitan, bestyrelsesmedlem  
Jimmy Krogsgaard 1. suppleant.  
Thomas Thor Viderø 2. suppleant  
Lars Bertelsen, daglig leder.

### 1. Valg af dirigent og referent

Mødet valgte Lars som dirigent og Frank som referent.

### 2. Godkendelse af dagsorden

Thomas K foreslog, at dagsordenens punkt for økonomi fremadrettet inddeles i underpunkter for behandling af økonomi for forrige år/periode, indeværende år/periode, og for efterfølgende år/periode, når relevante tal for økonomi er til behandling (således at fx budget for kommende år behandles på årets sidste møde sammen med seneste perioderapport, og fx at det reviderede regnskab for seneste år behandles på mødet inden ordinær generalforsamling, hvor regnskabet skal godkendes).

Bestyrelsen godkendte dagsordenen med ovenstående bemærkninger.

### 3. Godkendelse af sidste bestyrelsesreferat

Referatet blev godkendt med følgende bemærkninger:

Thomas K gjorde opmærksom på, at det blev taget til referat på forrige bestyrelsesmøde, at debitorer ved udgangen af 2023 havde gæld til Start på 104.000 kr. Dette var ikke korrekt, tallet er retteligt 49.540 kr.  
Der er tale om en fejl i referatet, og bestyrelsen vil fremadrettet med fremsendelse af perioderapporter (se pkt. 5) på månedsbasis kende alle nøgletal løbende heriblandt debitorers gæld til Start.

Finn spurgte ind til status på mærkning af Starts udstyr som taget til referat på sidste møde. Lars fortalte, at der kun i mindre grad er påbegyndt mærkning af udstyr, idet der ikke har været kapacitet til at gå i gang i større skala.

Bestyrelsen godkendte referatet med ovenstående bemærkninger.

#### **4. Konstituering af ny bestyrelse**

Bestyrelsen konstituerede sig som følger:

Forperson: Finn Markwardt.

1. Næstforperson : Frank Larsen.

2. Næstforperson: Peter Tafdrup.

Bestyrelsesmedlem: Haim Abitan.

Bestyrelsesmedlem udpeget af Frederiksberg Kommune: Thomas Kammer Pedersen.

Suppleant: Jimmy Krogsgaard.

Suppleant: Thomas Thor Viderø.

Thomas K foreslog, at bestyrelsen ser på, hvordan nogle af de overordnede kasserer- opgaver kan håndteres fremadrettet. Mødet drøftede idéen uden endeligt at træffe beslutning.

Mødet besluttede, at udvalget, der udarbejder forretningsorden for forretningsudvalget, vil drøfte muligheden for og anvise mulige veje til at indarbejde kassererfunktionen som et ansvars- og/eller arbejdsområde i forretningsudvalget.

#### **5. Status på foreningens økonomi**

Lars gennemgik seneste perioderapport for 2024. Mødet havde enkelte spørgsmål, og Lars redegjorde kort for forskellige poster.

Det er aftalt, at Lars fremadrettet på månedsbasis sender perioderapporter videre på e-mail til bestyrelsesmedlemmerne, når Lars modtager dem fra bogholder (Flair Revision og Regnskab).

Udkast til budget 2025 blev gennemgået og drøftet. Bestyrelsen valgte at tilføje og justere følgende poster:

- Der afsættes 12.500 kr. på budget 2025 til at bygge et nyt website.
- Der afsættes 15.000 kr. til drift og vedligehold (der var i det oprindelige udkast til budget 2025 afsat 8.700 kr.).
- Der afsættes 10.000 kr. til ekstraordinære omkostninger.

Lars beder Flair Revision og Regnskab om at udarbejde nyt og revideret budget 2025.

Budget 2025 blev vedtaget med ovenstående rettelsler.

## 6. Nye medlemmer, herunder nyt website v. Lars

Start har et uudnyttet kapacitetspotentiale: Vi kan være mange flere medlemmer i lokalerne. Hvis vi skal have nye medlemmer, så skal foreningen være et attraktivt sted at være - øvelokalerne skal fremstå rene og velfungerende, vi skal kunne tilbyde gode øveforhold for alle.

Lars redegjorde for sit syn på det fremadrettede arbejde, som involverer dels oprydning i og ensretning af indretning af øvelokalerne, dels produktion af salgsmateriale og dels en salgskampagne målrettet udvalgte interessenter.

Lars begrundede i relation til det kommende salgsarbejde behovet for at få produceret et nyt website til Start i arbejdet med at hverve flere nye medlemmer. Lars har indhentet tilbud på produktion fra ekstern leverandør.

Mødet drøftede punktet, og der var enighed om at foreningens nuværende website er utilstrækkelig og ikke understøtter vores vækstpotentiale.

Mødet drøftede også foreningens mulige kapacitetspotentiale. Det blev anført, at vi gerne vil være en forening, hvor der er en vis overskudskapacitet, således at vores øvelokaler stadig er relativt nemt tilgængelige for medlemmerne.

Mødet drøftede timingen, og det blev anført, at vi godt kan starte et salgsarbejde sideløbende med ensretning af øvelokalerne.

Bestyrelsen vedtog at acceptere indhentede tilbud fra ekstern leverandør på produktion af nyt website, samt at afsætte pengene på budget 2025.

## 7. Husorden og Forretningsorden - nedsættelse af arbejdsgruppe

Bestyrelsen valgte at nedsætte en arbejdsgruppe til at formulere en *Forretningsorden* for Start.

Jimmy, Peter, og Lars danner en arbejdsgruppe, der arbejder videre med Starts *Forretningsorden*, som danner rammerne for arbejdet i bestyrelsen, forretningsudvalget og på generalforsamlingen. Gruppen kan trække på Thomas K i det videre arbejde.

Bestyrelsen valgte at nedsætte en arbejdsgruppe til at bistå og kvalificere det kommende arbejde for at hverve nye medlemmer igennem formulering af en *Husorden* for Start.

Jimmy, Thomas T, Haim og Lars danner en arbejdsgruppe, der arbejder videre med Starts *Husorden*, som danner rammerne for indretningen af Starts lokaler og medlemmernes færden i Start.

Arbejdsgruppen er ansvarlig for at producere og distribuere udkast til Husorden til resten af bestyrelsen inden næste bestyrelsesmøde.

## **8. Oprydning i depot og øvelokaler**

Mødet diskuterede behovet for oprydning i depotet og i øvelokalerne. Det er tidligere besluttet, at Peter er tovholder på processen i samarbejde med medlem Søren Bang. Denne beslutning står ved magt hvad angår Peters deltagelse. Mødet håber, at Søren gerne vil deltage som tidligere tilkendegivet.

Thomas K undersøger jura med henblik på at afklare, hvad foreningen må og kan foretage sig med udstyr i depotet, som ikke umiddelbart kan identificeres.

## **9. Behandling af indkomne forslag**

Der var ingen indkomne forslag.

## **10. Fastsættelse af dato for næste møde**

Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag 18.3.2025 kl. 17.00-19.00

Næste ordinære generalforsamling: Onsdag d. 23.04.25 17.00-19.00.

## **11. Eventuelt**

Mødet besluttede, at bestyrelsen inden næste generalforsamling skal have været på tur rundt til alle STARTS øvelokaler.